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Svar på interpellation ställd av Linda Brunzell till kommunstyrelsens 

ordlörande Sven-Olov Axelsson 


Jag delar din uppfattning att det vi beslutat i fullmäktige skall verkställas. Genom 

att du skrivit denna interpellation och jag svarat har du lyft och satt fokus på frågan. 

Besluten från kommunfullmäktige expedieras till berörda nämnder. 

Signalen är tydlig, det är förvalltningarnas/nämndernas skyldighet att 

verkställa beslut. 

Jag vet att kommundirektören har lyft frågan i den kommunövergripande 

ledningsgruppen men en påminnelse skadar nog inte. 


Dag som ovan 

Kommunstyrelsens ordförande 

0~~#f/di'~~ 
S'ven-Olov Axelsson 



 

 

 

Interpellation ställd till kommunstyrelsens 
ordförande, Sven-Olov Axelsson (S) angående 
rutiner för att säkerställa att beslut verkställs 

 

Jag har uppmärksammat en hel del brister i rutinerna kring hantering samt 
uppföljning av vissa beslut eller frågor. Det kanske vore en bra idé att 
utreda hur man på bästa sätt säkerställer att beslut inte faller mellan 
stolarna. Det senaste exemplet var beslutet att bifalla Ulla Averås motion 
om ”mina timmar” som efter drygt tre år ännu inte verkställts.                                                                       
Jag har även själv ett par motioner och t.o.m. ett medborgarförslag som 
bifallits men där jag efter lång tid fortfarande saknar åtgärder! 

 
På vilket sätt önskar Du medverka till att beslut som faktiskt tagits 
och vunnit laga kraft verkligen leder till avsedda åtgärder? 
  

 

Karlskoga den 22 mars 2018 

Linda Brunzell (M) 
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